
Glemte å sette dere som kopiadressater.

RH

Fra: Rolf - Henning Blaasvær [mailto:rolf.henning@vista - analyse.no]
Sendt: 06. november 2013 kl 08.58
Til: 'Langvold Tor'
Kopi: 'Oddvar Soma'; 'Roy Holth'
Emne: VS: Bjugn. Notat, nabo - og avtalemøte

Rådmann Tor Langvold,

Hei igjen !

Da har vi internt sett på innspillene fra deg; ang det ønskede notatet, prosessen overfor Fylkesmannen og
nabomøtet.

Vi har utarbeidet et notat som forklarer og legger vekt på at dette steinuttaket ikke er et permanent
pukkverk, men en metode for å utvikle industriareal som skal benyttes til helt andre formål. Dette har i liten
grad kommet frem så langt. Tittelen på rapporten fra Multiconsult er PUKKVERK ! Det er i beste fall en
misforståelse, og er helt klart en feil tilnærming. Utkastet til ny reguleringsplan og bestemmelser kunne også
ha vært tydeligere på at dette steinuttaket er noe som må gjennomføres i en kort periode for å tilrettelegge
fo r ny og permanent industrivirksomhet av en helt annen karakter.
Det er viktig at Fylkesmannen ikke behandler støykrav som om dette er et permanent pukkverk, som skal
vare i « årtier » .

Notatet fra oss er derfor tydelig på å forklare disse sammenhengene.

Som vi to har snakket om på telefonen, så er det svært viktig for prosjektet at Fylkesmannen og naboer er
innforstått med driftstider og lastetider som denne bransjen må forholde seg til. Får prosjektet nye
restriksjoner på dette for Gullvika i forhold til Kristiansund og Averøy, kan dessverre hele prosjektet måtte
skrinlegges.

Lykke til med møtet dere skal ha med Fylkesmannens saksbehandlere nå den 8.november.

Nabomøtet på onsdag den 13.novbember er usedvanlig viktig. Vi må skape en god tone og aksept for denne
industriutviklingen som Bjugn kommune virkelig ønsker seg i Gullvika. Jeg vet ikke hvem som møter fra
kommunen, men vi håper på at både rådmann og ordfører kan komme. Det vil tydeliggjøre viktigheten av
dette. Fra vår side forsøker Roy Holth også å kunne møte, foruten Oddvar Soma og meg, selv om Roy har en
møtekollisjon den dagen.

Agendaen for onsdag den 13.november forstår jeg da vil være omtrent som følger:

• Signering av den tidligere oversendte forlengelse av Intensjonsavtalen
• Gjennomgang av Rettighetsavtalen, basert på det som tidligere har vært drøftet
• Oppsummering fra møtet hos Fylkesmannen den 8.november
• Forberedelse og strategi for nabomøtet. Vi må være helt omforent om budskapet og formålet.
• Gjennomføring av selve nabomøte, som vi forstår er fastsatt til kl 18.00 på kommunehuset.

Vi det da være tilstrekkelig at vi samles til kl 16.00 ? slik at vi har et par timer på oss til formøtet?, eller er det
noe snaut ?

Vi holder kontakten !
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Mvh
Rolf - Henning B

Fra: Langvold Tor [ mailto: Tor.Langvold@bjugn.kommune.no ]
Sendt: 01. november 2013 kl 15.26
Til: 'Rolf - Henning Blaasvær'
Emne: SV: Nytt statusmøte + forlengelse av Intensjonsavtalen

TTT.

I går hadde Ulrik, Geir Øyvind og jeg et møte om prosessen videre mot fylkesmannen. Vi skal ha et møte på
saksbehandlernivå den 8. nov og til da bestiller jeg følgende fra deg og Soma: Et notat som beskriver hvordan
et slik steinuttak må drives for å gi rasjonell drift inkl. utskiping Dette notatet sender du til Ulrik Rabben med
kopi til Kjell Vingen. Gjør det så snart som f slik at de kan forberede seg godt og evt. ha dialog med dere om
det dere skriver før møtet med fylkesmannen.

Hvis saken ikke løser seg på det nivået, forlanger vi et nytt møte med embetet, men da på et betydelig høyere
nivå i hierarkiet.

Så innkaller vi naboene i Gullvika - området til et møte her i Botngård 13.11 kl 1800 og du og Soma inviteres
også for å fortelle om mulighetene og hvordan et steinbrudd må drives. Da kan du drøfte avtalen med
Ulrik/meg.
God helg i Båtstangvei - området.

T..

Fra: Langvold Tor [ mailto: Tor.Langvold@bjugn.kommune.no ]
Sendt: 21. oktober 2013 kl 23.09
Til: 'Rolf - Henning Blaasvær'
Emne: SV: Nytt statusmøte + forlengelse av Intensjonsavtalen

Jeg må sjekke med Ulrik så snakkes vi.
T..

Fra: Rolf - Henning Blaasvær [ mailto:rolf.henning@vista - analyse.no ]
Sendt: 21. oktober 2013 14:51
Til: Langvold Tor
Emne: Nytt statusmøte + forlengelse av Intensjonsavtalen

Hei Tor,

Den 8.oktober skrev jeg til deg ang en nytt status - møte: Har du sett litt på om vi får til det?

Jeg etterlyste også signatur på forlengelsen av Intensjonsavtalen.

Mvh
Rolf - Henning B

Fra: Rolf - Henning Blaasvær [ mailto:rolf.henning@vista - analyse.no ]
Sendt: 08. oktober 2013 kl 13.39
Til: 'Langvold Tor'
Emne: SV: Gullvika - Bjugn kommune - fo rlengelse av Intensjonsavtalen

Hei igjen Tor,
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Når det gjelder forlengelse av Intensjonsavtalen, så ble vi jo enige om at det skulle gjennomføres på forrige
statusmøte. Jeg sendte over denne i henhold til avtale, og har purret deg og Ulrik Rabben et par ganger på
signatur. Håper dere kan ordne dette nå.

På siste statusmøte snakket vi også om å ha en nytt statusmøte nå denne høsten. Vi har sett i kalenderen, og
fo reslår en dag i uke 46.
Vi har også mulighet i uke 45 hvis det passer bedre. Vernes eller Trondheim kan være et bra kompromiss,
slik at ingen av oss reiser for langt.

Gir du meg en tilbakemelding på når og hvor dere vil ha statusmøtet?

Mvh
Rolf - Henning B
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